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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1636
Der har i de seneste dage har været en del debat i Fyens Stiftstidende om hø-
ring af berørte grundejere i forbindelse med udvidelse af den fynske motorvej
ved Odense. Baggrunden for debatten var, at Vejdirektoratet havde sendt ori-
entering ud til samtlige grundejere uden at skelne mellem dem, der ville få
eksproprieret deres ejendom og dem, som ikke blev særligt berørt. Vejdirekto-
ratet havde således ikke fortalt ca. 20 grundejere, at deres ejendom formentlig
skulle eksproprieres, og de var henvist til selv at finde ud af, hvad motorvejs-
projektet konkret betød for dem. Vejdirektoratet oplyste, at det var ”standard-
procedure”. På den baggrund bedes ministeren oplyse, om han vil overveje at
ændre standardproceduren, så folk i højere grad får viden om, hvad et sådan
stort infrastrukturprojekt kan komme til at betyde for dem selv - naturligvis
med alle de forbehold, der ligger i, at midlerne til projektet ikke er afsat endnu,
og at det, selvom der foreligger en anlægslov, godt kan tage mange år, før
anlægsarbejdet iværksættes.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Baastrup (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Baastrup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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